



مسقط : 29 مايو 2025

الإفصاح عن الجدول الزمني لاستكمال إجراءات الدمج عن طريق الضم بين
شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع "الشركة الدامجة"
وشركة عمان للإستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع "الشركة المندمجة"

إشارة إلى إفصاح الشركة بتاريخ 5 مارس 2025 ، وموافقة هيئة الخدمات المالية على إستكمال إجراءات الدمج بين شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع (الشركة الدامجة) وشركة عمان للإستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع (الشركة المندمجة)، وموافقة مجلس إدارة الشركة الدامجة على تعيين المستشار القانوني وأحد مكاتب الاستشارات المالية العالمية للبدء في إستكمال الإجراءات الخاصة بعملية الاندماج وذلك حسب المعلومات الأساسية التالية:

الموضوع	الإجراءات
1 اسم الشركة بعد الاندماج	شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع
2 رأس المال المخصص لمساهمي الشركة المندمجة	25,200,000 ر.ع (خمسة وعشرون مليون ومائتا ألف ريال عماني).
3 عدد الأسهم المخصصة لمساهمي الشركة المندمجة	86,809,825 سهم (سنة وثمانون مليون وثمانمائة وتسعة ألف وثمانمائة وخمسة وعشرون سهماً)
4 رأس المال الشركة المصدر بعد الاندماج	79,672,000 ر.ع (تسعة وسبعون مليون وستمائة وأثنان وسبعون ألف ريال عماني)
5 عدد أسهم رأس المال المصدر بعد الاندماج	496,056,141 سهم (أربعمائة وستة وتسعون مليون وستة وخمسون ألف ومائة وواحد وأربعون سهماً)

كما يسر شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع "الشركة الدامجة" أن تعلن للمهتمين، من مساهمي الشركتين ، والمستثمرين ، والجهات التنظيمية عن الجدول الزمني الخاص باستكمال اجراءات الاندماج وعلى النحو الآتي:-

التاريخ المتوقع	الإجراءات
1 الخميس 29 مايو 2025	بدء الفترة الزمنية اللازمة للإفصاح لمساهمي الشركة المندمجة عن استكمال الإجراءات
2 الأربعاء 25 يونيو 2025	تاريخ الحق لعملية الاندماج (للمالكي الاسهم في نهاية تداول هذا اليوم) في الشركة المندمجة " شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع"
3 الخميس 26 يونيو 2025	إيقاف التداول الشركة المندمجة "شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع"
4 الاثنين 30 يونيو 2025	زيادة رأس المال عن طريق تخصيص الاسهم لمساهمي الشركة المندمجة.
5 الثلاثاء 1 يوليو 2025	إدراج الشركة برأس المال الجديد في بورصة مسقط وبدء التداول عليها
6 الأربعاء 2 يوليو 2025	استكمال باقي الإجراءات مع الجهات التنظيمية الأخرى ذات الصلة

ستقوم الشركة بالإفصاح عن أي مستجدات أخرى ضرورية لإطلاع المساهمين والجمهور وأصحاب العلاقة بآخر المستجدات في حينها

جمال كامل رشيد
أمين سر الشركة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،





Muscat: May 29, 2025

**Disclosure of the timetable for completing the merger procedures through
amalgamation between Dhofar International Development and Investment
Holding Company SAOG (the merging company) and Oman Investment and
Finance Company SAOG (the merged company).**

With reference to the Company's disclosure on March 5, 2025, the approval of the Financial Services Authority (FSA) to complete the merger procedures between Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG (the merging company) and Oman Investment and Finance Company SAOG (the merged company), and the approval of the Board of Directors of the merging company of the appointment of the legal advisor and an international financial advisory firm to commence completing the procedures related to the merger process, according to the following basic information:

	Subjects	Procedures
1	The company name after the merger	Dhofar International Development and Investment Company SAOG
2	Capital allocated to shareholders of the merged company	R.O 25,200,000 (twenty-five million and two hundred thousand Omani Riyals).
3	Number of shares allocated to shareholders of the merged company	86,809,825 shares (eighty-six million, eight hundred and nine thousand, eight hundred and twenty-five shares).
4	The company's issued capital after the merger	R.O 79,672,000 (seventy-nine million, six hundred seventy-two thousand Omani Riyals).
5	Number of issued capital shares after the merger	496,056,141 shares (four hundred ninety-six million, fifty-six thousand, one hundred and forty-one shares).

Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG (the merging company) is pleased to announce to the shareholders of the two companies, investors, and regulatory authorities the timetable for completing the merger procedures as follows:

	Expected Date	
1	Thursday, May 29, 2025	Commencement of the period required to disclose to the shareholders of the merged company the completion of the procedures.
2	Wednesday, June 25, 2025	The effective date of the merger for shareholders appearing on the share register of the merged company - "Oman Investment and Finance Company SAOG" at the end of trading.,



3	Thursday, June 26, 2025	Suspension of trading in the merged company, "Oman Investment and Finance Company SAOG."
4	Monday, June 30, 2025	Capital increase is achieved by allocating the newly issued shares of the merging company to the shareholders of the merged company.
5	Tuesday, July 1, 2025	Listing of the merging company's new shares on the Muscat Stock Exchange and the commencement of trading.
6	Wednesday, July 2, 2025	Completion of the remaining procedures with other relevant regulatory authorities.

The company will disclose any other necessary developments to keep shareholders, the public and stakeholders informed.

Regards

Jamal Kamel Rasheed
Company Secretary

